
Obec Liptovská Lúžna 
____________________________________________________________________________________________________________________________ 

ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Liptovská Lúžna 
konaného dňa 19. júna 2019 

 

Prítomní:  Ing. Albín Husarčík, starosta obce 
 

Poslanci: Ján Švanda, PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Martin Mihálik, Peter 
Veselovský, Kamil Weiss (prišiel o 17:45), Marek Bystričan  
 

Neprítomní: Mgr. Ivana Veselovská, Anna Mydliarová, Ing. Peter Veselovský   
 
Ďalší prítomní:  Ing. Simona Martošová - hlavná kontrolórka 
  Ing. Mariana Jarabová - zapisovateľka  
  Mgr. Marta Dudášová - ekonómka 
  Ing. Rudolf Fides, Miloš Črep, Marek Staš, Rastislav Staš, Milan Husarčík, Petra Čavolská, 

Ivan Veselovský, Juraj Mydliar, Mgr. et Mgr Monika Turacová – občania obce + SPKCH 
 
Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva :        
       

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. Záverečný účet obce a výročná správa za rok 2018 
7. VZN o podmienkach poskytovania dotácií 
8. Dodatok č. 1/2019 k VZN č. 1/2018 
9. Rôzne 
10. Interpelácie poslancov 
11. Diskusia 
12. Záver 

  
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia  

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril starosta obce Ing. Albín Husarčík o 17:00. Privítal všetkých 
prítomných a prečítal program. Skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 5, teda OZ je uznášaniaschopné. 
Neprítomní poslanci sa ospravedlnili. 
 
K bodu 2. Schválenie programu OZ 
 

Návrh programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva : 
       

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
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6. Záverečný účet obce a výročná správa za rok 2018 
7. VZN o podmienkach poskytovania dotácií 
8. Dodatok č. 1/2019 k VZN č. 1/2018 
9. Rôzne 
10. Interpelácie poslancov 
11. Diskusia 
12. Záver 

 

Hlasovanie o návrhu programu rokovania Obecného zastupiteľstva :  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Ján Švanda, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Anna Mydliarová, Kamil Weiss 

 
K bodu 3.  Schválenie návrhovej komisie a overovateľov  
  

Voľba návrhovej komisie 
 

Starosta obce do návrhovej  komisie navrhol poslancov : 

• predseda –  Mgr. Martin Mihálik 

• členovia –    Marek Bystričan, PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. 
 

Hlasovanie o návrhu na voľbu návrhovej komisie :  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Ján Švanda, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Anna Mydliarová, Kamil Weiss 

 
Overovatelia zápisnice 

 
Starosta obce za overovateľov zápisnice určil : 

• Ján Švanda 

• Peter Veselovský 
 

K bodu 4. Určenie zapisovateľky 
 
Za zapisovateľku bola starostom obce určená Ing. Mariana Jarabová 
 
 
K bodu 5. Kontrola prijatých uznesení 
 
Správu o kontrole prijatých uznesení podala hlavná kontrolórka (HK) Ing. Martošová.  
Informáciu hlavnej kontrolórky o plnení uznesení zo zasadnutia dňa 17.04.2019. Obecné zastupiteľstvo zobralo 
na vedomie.  – všetci prítomní poslanci boli za 
HK predniesla posudok v zmysle uznesenia č. 41/2019 zo dňa 17.04.2019 - PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. 
sa vyjadril, že takéto stanovisko mali poslanci OZ dostať skôr, aby sa mohli naň pripraviť. Starosta mu na to 
odpovedal, že to platí aj v opačnom smere, a teda, aj poslanci by mali doručiť svoje interpelácie skôr, aby obec 
vedela pripraviť odpovede. 

- Predaj pozemku Vladimír Črep – ostatní susedia nesúhlasia s predajom – neschvaľuje sa predaj 
- Osadenie tabúľ pre Meándre kultúry a života v Liptovskej Lúžnej – pozemok je vhodný iba pri ZŠ – bude 

sa ešte konzultovať 
- Skaly pri ceste – splnené – odstránila Správa ciest LM – majiteľ vyzval na opravu cesty – posunieme 

žiadosť na Správu ciest LM 
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K bodu 9. Rôzne 
 

a) Na zasadnutí OZ sa zúčastnila aj Mgr. et Mgr. Monika Turacová zo Spišskej katolíckej Charity (SPCH) 
v mene Denného stacionára sv. Faustíny v Liptovskej Lúžnej (DS). P. Turacová oboznámila poslancov 
OZ so stavom DS. Vysvetlila im, že je možnosť zrušenia DS do 31.07.2019, ale obci pravdepodobne 
vzniknú iné náklady spojené so zabezpečením opatrovateľskej služby, čo vychádza do konca roka na 8 
hodín denne približne vo výške 3 500 € na jednu osobu. Žiadosť o výmaz je potrebné poslať už v júni, 
alebo ak sa rozhodne o ponechaní DS, môže sa výmaz podať až ku koncu roka 2019. Chcela, aby OZ 
rozhodlo o ďalšom postupe. Ďalej poslancov oboznámila o Svätojakubskej púti, ktorá sa bude konať 
v dňoch 02.07. – 13.07.2019 a bude prechádzať aj cez našu obec.  

PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. sa vyjadril, že sa hľadali rôzne riešenia – 1. variant – doplniť ľudí z Ružomberka 
– p. Turacová mu odpovedala, že tento variant sa zavrhol, nakoľko by bol neefektívny aj zo zdravotného hľadiska. 
Mgr. Martin Mihálik sa vyjadril, že pre 5 dôchodcov je to veľká suma. Peter Veselovský sa opýtal, že aká je 
pravdepodobnosť, že z týchto 5  osôb budú všetci potrebovať opatrovateľskú službu? – P. Turacová odpovedala, 
že nevie, je to ťažko povedať. Ján Švanda navrhol, aby sa DS ponechal do konca roka a potom sa bude rozhodovať 
o výmaze. P. Turacová upozornila, že žiadosť o výmaz musí ísť mesiac dopredu.  
 

Hlasovanie o návrhu na zachovanie Domu Charitas sv. Faustíny - Denného stacionára v Liptovskej 
Lúžnej 569 a v prípade jeho nerentabilnosti sa zruší k 31.12.2019 
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Ján Švanda, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik, 
Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Anna Mydliarová,  

Uznesením č. 69/2019 Obecné zastupiteľstvo schválilo zachovanie Domu Charitas sv. Faustíny - Denného 
stacionára v Liptovskej Lúžnej 569 a v prípade jeho nerentabilnosti sa zruší k 31.12.2019 
 

b) Žiadosť Milana Husarčíka a Petry Čavolskej, Liptovská Lúžna 493, 1164, o pridelenie 2-izbového bytu v 
24 b. j.  – všetci prítomní poslanci boli za 

c) Mgr. Martin Mihálik navrhol, aby si poslanci zvolili spôsob prideľovania bytov v 24 b. j. – navrhol žrebovanie 
alebo bodovací systém.  

 
Bodovací systém na prideľovanie bytov :  

Podľa počtu žiadostí o pridelenie bytu bude určený počet bodov, ktoré dostane každý poslanec. Každý z poslancov 

môže prideliť body v ľubovoľnej výške každej žiadosti podľa svojho uváženia (max. počet bodov bude obmedzený 

počtom žiadostí). Ktorá žiadosť dostane najviac bodov, bude mať pridelený byt. Základnou požiadavkou je 

dostatočný pravidelný príjem, ktorý sa preukazuje  potvrdením o pravidelnom príjme od zamestnávateľa za 

posledných 6 mesiacov pri podávaní žiadosti o pridelenie bytu.  – všetci prítomní poslanci boli za  

d) žiadosť Slovenského zväzu protifašistických bojovníkov, ZO Liptovská Lúžna o navýšenie príspevku z 
rozpočtu obce vo výške 1 300 € - Rastislav Staš, člen SZPB, informoval poslancov o prebiehajúcich 
prácach na bunkri. Všetky práce majú riadne zadokumentované a plánujú otvorenie bunkra na oslavy 75. 
výročia SNP. Potrebujú ďalšie financie na dokončenie prác a zaplatenie projektov a podobne, aby mohla 
byť stavby skolaudovaná. PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. sa opýtal, odkiaľ by sa mohli presunúť 
peniaze – ekonómka mu odpovedala, že z fondu dotácií 642 + z položky 637. – všetci prítomní poslanci 
boli za 

 
K bodu 11. Diskusia 
 
Ivan Veselovský (občan obce)  

- nepáči sa mu nový cintorín – hroby nie sú dobre vytýčené- bolo by dobré, aby sa to vytýčilo riadne – 
starosta mu odpovedal, že hroby sú vykolíkované a problém je v tom, že kamenári tam prídu aj bez 
vedomia obce a nedodržia rozmery, na jar pravidelne kolíkujú hrobové miesta naši zamestnanci 
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- stromy pri cintoríne sa neriešia – Peter Veselovský na to reagoval, že je už povolenie, ale vyrúbať sa môžu 
až po vegetačnom období, teda na jeseň  

- chcel, aby sa osadili 2 lavičky na cintorín 
- bolo by dobré, aby sa pritiahla voda bližšie na cintorín 
- opýtal sa , aký majú poslanci názor na novú spovednicu – môže pán farár takto zasahovať do architektúry 

kostola? - PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. mu odpovedal, že je to vec farského úradu a vyjadruje sa 
k tomu pastoračná rada. 

- navrhol, že by bolo dobré vytýčiť aj betóniky okolo hrobu  
 
Juraj Mydliar (občan obce) 

- navrhol na strane jednohrobov zrovnať valy, nie je tam pekná rovina. Peter Veselovský povedal, že by 
tam mal byť zamestnanec obce, ktorý to bude kontrolovať. Starosta obce na to reagoval, že sa to dalo 
kontrolovať, keď bola brána zamknutá, no teraz je to už väčší problém 

 
 
K bodu 7. VZN o podmienkach poskytovania dotácií 
 
Zapisovateľka prečítala pripomienky, ktoré boli doručené od zložiek v obci. Juraj Mydliar (aj ako člen DH Lúžňanka) 
sa vyjadril, že je škoda, že pani Ing. Ivana Veselovská (tvorkyňa návrhu VZN) nie je prítomná, aby mohla vysvetliť 
návrh. Vyjadril sa , že toto VZN pripravovali ľudia, ktorí nemajú skúsenosti s dobrovoľnou prácou , navrhol aby sa 
návrh VZN stiahol. Starosta obce navrhol, aby sa nechalo pôvodne VZN a dodatkom doplnili potrebné dátumy 
a spôsob vyúčtovania – nekomplikovať a odľahčiť byrokraciu.  
PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. odporučil návrh VZN neprijať, chcel konzultovať so zložkami návrh VZN, 
cieľom návrhu bolo stransparentniť, nechcú pridávať veci naviac. Mgr. Martin Mihálik sa vyjadril, že systém, ktorý 
bol fungoval, je potrebné ho meniť? Keď sa žiadosť nedá do termínu, tak sa neodsúhlasí dotácia. Peter Veselovský 
apeloval, že je potrebné dať účel do dotácie a to stačí. PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. povedal, že to nie je 
fér voči tým, ktorí tento návrh pripravovali, chcel aby sa stretli všetky zložky a vyjadrili sa, diskusia stále prebieha. 
Ján Švanda poznamenal, že nikdy nevyhovieme každému. Juraj Mydliar navrhol, aby sa určila jedna osoba, ktorá 
to zastreší, podá návrh, zložky dajú návrh, a aby bola komunikácia efektívnejšia. Marek Bystričan navrhol termín 
04.10.2019 o 17:00 hod, aby sa stretli poslanci so zložkami a prerokovali návrh VZN. – všetci prítomní poslanci boli 
za.  
 
K bodu 9. Rôzne 
 

e) Podnet občanov s názvom: starostlivosť o ulicu Ráztoky – starosta obce reagoval, že by sa obytná zóna 
mohla dať, obnovu ulice by ešte neriešil, nakoľko sa bude ešte kopať optický kábel a po týchto prácach 
by sa dala urobiť nová cesta. Čistenie ulice vykonávali štátne lesy, obec ich bude aj naďalej vyzývať na 
údržbu. Retardéry neodporučili ani poslanci OZ, nakoľko sa budú ničiť ploty a rodinné domy. – poslanci 
OZ prerokovali podnet od občanov – všetci prítomní poslanci boli za 
 

f) Oprava hrobov kňazov- zapisovateľka prečítala ponuky na opravu hrobov – poslanci OZ sa rozhodli pre 
najlepšiu ponuku. Mgr. Martin Mihálik navrhol, aby sa oprava hrobov presunula na budúci rok, nakoľko sa 
v tomto roku nepočítalo s týmto nákladom a nie je to zahrnuté v rozpočte – všetci prítomní poslanci boli 
za 

K bodu 6. Záverečný účet obce a výročná správa za rok 2018 
 
Ekonómka obce vysvetli záverečný účet obce, individuálnu a konsolidovanú výročnú správu. Hlavná kontrolórka 
prečítala svoje stanovisko a odporučila prijať záverečný účet bez výhrad. Poslanci OZ nemali žiadne pripomienky 
a záverečný účet schválili – všetci prítomní poslanci boli za.  
 
K bodu 8 .  Dodatok č. 1/2019 k VZN č. 1/2018 
 
Mgr. Martin Mihálik vysvetlil, že je potrebné doplácať za obedy, z ktorých časť zaplatí štát a 0,01 € zaplatí rodič, 
v MŠ dostanú dotáciu na obed iba 5- ročné deti a ostatné si musia za stravu platiť. Marek Bystričan sa opýtal, či 
pracovníci v ŠJ budú na to stačiť. Starosta mu odpovedal, že to bude problém, nakoľko kuchárov je nedostatok.  
Všetci prítomní poslanci boli za schválenie dodatku č. 1/2019 k VZN č. 1/2018. 
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K bodu 9. Rôzne 
 

g) Povolenie dočerpania schválených dotácií z rozpočtu obce na rok 2019 pre záujmové združenia v obci – 
všetci prítomní poslanci boli za  
 

h) Presun finančných prostriedkov vo výške 35 000,- € z Rezervného fondu na dobudovanie nádvoria pred 
obecným úradom, vstupu do ulice do Kletusa a ulice na vyšný cintorín z hlavnej cesty – všetci prítomní 
poslanci boli za 
 

 
i) Program odpadového hospodárstva obce – všetci prítomní poslanci boli za 

 
j) Dáši Hubovej, Čiližská 5, Bratislava, predĺženie nájmu v 24 b. j. – všetci prítomní poslanci boli za s 

podmienkou úhrady nákladov za vodu za spolunájomcu do 31.07.2019 
 

k) Žiadosť  Tomáša Fukasa, Liptovská Lúžna 1244, o pridelenie 2-izbového bytu v 24 b. j.– OZ zobralo na 
vedomie 
 

l) Žiadosť Mareka Glembu, Liptovská Lúžna 940, o pridelenie 1-izbového bytu  v 24 b. j. – všetci prítomní 
poslanci boli za 
 

m) Žiadosť Mgr. Michaely Pastorkovej, Lipová 2416/19, Sereď, odkúpenie obecného pozemku parcely č. 69/1 
v celosti o výmere 616 m2  - starosta odporučil neschváliť 

 

Hlasovanie o neschválení žiadosti Mgr. Michaely Pastorkovej, Lipová 2416/19, Sereď, odkúpenie 
obecného pozemku parcely č. 69/1 v celosti o výmere 616 m2   
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Ján Švanda, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik 
Proti: 0. 
Zdržal sa: Kamil Weiss 
Neprítomní: Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Anna Mydliarová,  

Uznesením č. 65/2019 Obecné zastupiteľstvo neschválilo žiadosť Mgr. Michaely Pastorkovej, Lipová 
2416/19, Sereď, odkúpenie obecného pozemku parcely č. 69/1 v celosti o výmere 616 m2   

 

n) Žiadosť Orion Tip Sk, a. s., Drevárska 455/5, Poprad, o vydanie súhlasu s prevádzkovaním kurzových 
stávok  
 

Hlasovanie o žiadosti Orion Tip Sk, a. s., Drevárska 455/5, Poprad, o vydanie súhlasu s prevádzkovaním 
kurzových stávok s obmedzením na 1 rok 
 
Za: Marek Bystričan, Ján Švanda, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil Weiss 
Proti: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Anna Mydliarová,  

Uznesením č. 66/2019 Obecné zastupiteľstvo schválilo Orion Tip Sk, a. s., Drevárska 455/5, Poprad, vydanie 
súhlasu s prevádzkovaním kurzových stávok s obmedzením na 1 rok 

 
 

o) Žiadosť Metoda Črepa, liptovská Lúžna 782, o odkúpenie pozemku pri rodinnom dome – starosta obce 
vysvetlil poslancom, o ktorý pozemok sa jedná a že tento pozemok nevznikol pri ROEP, pozemok prináleží 
miestnej komunikácií. Na predchádzajúcich zasadnutiach sa hovorilo, že pozemky, ku ktorým má prístup 
verejnosť by sa nemal predávať, neodporučil schválenie predaja. 
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Hlasovanie o žiadosti Metoda Črepa, Liptovská Lúžna 782,, o odkúpenie obecného pozemku parcelné 
číslo C-KN 2541/3 o celkovej výmere 57 m2 
 
Za: 0 
Proti: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil Weiss 
Zdržal sa: Ján Švanda 
Neprítomní: Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Anna Mydliarová,  

Uznesením č. 68/2019 Obecné zastupiteľstvo neschválilo Metodovi Črepovi, Liptovská Lúžna 782, 
odkúpenie neknihovaného pozemku – neknihovaných parciel č. C-KN 2541/3 o výmere 57 m2 
 

p) Ústna žiadosť  Žanety Vierikovej, Liptovská Lúžna 247, o odpustenie (kompenzácie) nájmu z dôvodu 
oneskoreného pripojenia dvojtarifného elektrického prúdu – starosta oboznámil poslancom s problémom 
p. Vierikovej. PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. sa vyjadril, že by to bol precedens. 
 

Hlasovanie o ústnej žiadosti  Žanety Vierikovej, Liptovská Lúžna 247, o odpustenie (kompenzácie) nájmu 
z dôvodu oneskoreného pripojenia dvojtarifného elektrického prúdu:  
 
Za: 0 
Proti: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, , Peter Veselovský, Kamil Weiss, Ján Švanda 
Zdržal sa: Mgr. Martin  Mihálik 
Neprítomní: Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Anna Mydliarová,  

Uznesením č. 73/2019 Obecné zastupiteľstvo neschválilo Žanete Vierikovej, Liptovská Lúžna 247, 

odpustenie (kompenzácie) nájmu z dôvodu oneskoreného pripojenia dvojtarifného elektrického prúdu 

q) Platové pomery novozvoleného starostu Obce Liptovská Lúžna – Mgr. Martin Mihálik navrhol navýšenie 
platu starostu obce z 20% na 40%. PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. – dôrazne nesúhlasil s návrhom 
na zvýšenie platu, pýtal sa, prečo sa má 2x do roka schvaľovať starostov plat a podobne.  
 

Hlasovanie o navýšení  základného platu starostu obce o 40 %:  
 
Za: Peter Veselovský, Kamil Weiss, Ján Švanda, Mgr. Martin  Mihálik 
Proti: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan  
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Anna Mydliarová,  

Uznesením č. 74/2019 Obecné zastupiteľstvo schválilo navýšenie základného platu starostu obce o 40 % 
 
K bodu 10. Interpelácie poslancov 
 
Marek Bystričan  
 

- Riešenie problému s túlavými psami, zisťoval u Slobody zvierat, že majú zoznam obcí, ktoré chytajú psy. 
Takto to vykonávajú v Martine – OZ Túlavé šťastie Martin 

- Bude sa niečo robiť na školskom dvore? – starosta odpovedal – obec dostala financie na detské ihrisko 
pri MŠ + múr pri vyšnej škole. Cez MAS máme prisľúbené peniaze na detské ihrisko v strede obce, 
vymenia sa prvky a čo ostane sa dá k vyšnej škole. Peter Veselovský navrhol, aby sa pri vyšnej škole  
spravilo multifunkčné ihrisko. 
 

PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. 
- Dalo by sa umiestniť osvetlenie na ulici pri dome p. Midriaka? 
- Ako je to s kamerou vo dvore pri MŠ? – starosta mu odpovedal – nerobili sa kamery, urobila sa brána, 

aby nebol prístup do dvora, kamery rieši s riaditeľom ZŠ 
- V súčasnosti je veľa prívalových dažďov, bolo by vhodné urobiť správu riek – starosta mu odpovedal, že 

sa osloví správca toku a Lesy SR, alebo sa to spraví z vlastných prostriedkov 
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K bodu 11. Diskusia 
 
Juraj Mydliar (občan obce)  

- Páči sa mu, že sa zasadnutia OZ nahrávajú, nepáči sa mu správanie poslancov- doteraz nepočul žiadnu 
víziu, nič podstatné neriešia pre občanov v obci, žiadne stavebné pozemky sa nevybavili, ani bytovky sa 
neriešia – starosta odpovedal – v bytovke boli väčšinou voľné byty, riešil sa aj pozemok, bol problém 
s podporou a v 24 b.j. sú byty voľné a nájomné je nízke. Pozemky – skončila sa ROEP a obec posielala 
žiadosť na komasáciu, naša obec s ROEP skončila predposledná v okrese. Keď to bude možné, obec 
kúpi pozemky a vyhlási sa verejná súťaž. 

- Trávnatý priestor pred obecným úradom, sú drevené sochy, nech sa osadia, nech sa urobí príprava na 
elektrinu, ohniská na akcie – starosta odpovedal – rieši sa na námestí len parkovisko, drevené sochy 
chceli dať pred obecný úrad, potom že do Ráztok a elektrina je už naplánovaná pri autobusovej zástavke 
aj na osvetlenie 

- Bol návrh na zbúranie budovy u Kuľkov – je tam diera v streche – prší tam, nie je to vykurované- je to 
škaredé a nebezpečné. – starosta odpovedal, že jedni poslanci chcú budovu zbúrať a druhí nie, je 
potrebné sa rozhodnúť 

- Chodník pri vstupe do obce obec neskrášli – sú tam rozpadnuté budovy, ktoré nie sú pekné, ide aj 
o bezpečnosť občanov – starosta odpovedal – na chodník na začiatku obce sú rôzne názory, treba nájsť 
konsenzus, rozpadnuté budovy – zodpovední sú majitelia, ale tých je tam veľa v jednej budove.  

- Drevenica ako múzeum – je to dobrý nápad, ale nepáči sa mu, že tam má byť výstava cudzej obce , má 
to byť o obci Liptovská Lúžna a nie o inej – starosta odpovedal – bol to projekt cezhraničnej spolupráce, 
kde bola podmienka, že bude mať u nás výstavu zahraničná obec a naopak – tento projekt sme nezískali 
a čakáme na ďalšiu výzvu 

- Nový cintorín – keď napadne sneh, je tam zraz ku vode, navrhol, aby sa tam osadilo zábradlie – starosta 
mu odpovedal, že to je možné urobiť 

- Prosil poslancov, aby urobili niečo spoločne a prestali sa hádať – starosta reagoval na to, že by bolo 
vhodné, keby sa začalo ťahať za jeden povraz 

 
Ing. Rudof Fides (občan obce) 

- V akom stave je projekt s kompostérmi? – starosta odpovedal, že sa podávala žiadosť o predĺženie do 
8/19, problém je že sa nestíhajú vyrábať. 

- Obec dostala dotáciu na medokýš z VÚC – neuvažovalo sa o rozbore vody, zverejní sa na stránke? – 
starosta odpovedal – áno bude sa upravovať prameň medzi domami, zarovná sa to + spravia sa tam 
lavičky a upraví okolie. Rozbor vody bol robený v minulosti – zistí sa to 

- Má obec komunitný plán? – starosta odpovedal - áno 
 
K bodu 12.   Záver 
 
Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 21:00 hod.  
 
 
Ing. Albín   H u s a r č í k      Ing. Mariana   J a r a b o v á       
starosta obce Liptovská Lúžna     zapisovateľka  
 
 
 
Liptovskej Lúžnej, dňa 19. júna 2019 
 
 
O V E R O V A T E L I A  :   

 
Ján              Š V A N D A  
 
 

    Peter            V E S E L O V S K Ý    


